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BAŞLIK 

MAKÜ BUCAK EMİN GÜLMEZ TEKNİK BİLİMLER MESLEK YÜKSEK OKULU 

DIŞ PAYDAŞ TOPLANTISI 

 

GÜNDEM MADDELERİ 

1.  Meslek Yüksekokulumuzda yer alan programlarımıza ilişkin bilgi alışverişi, 

yapılabilecek ortak çalışma ve projeler   

 

KAPSAM 

Üniversitemizin Meslek Yüksekokulu ile iş dünyası arasında bir köprü görevi gören ve 

sektörün önde gelen temsilcilerinin katıldığı Danışma Kurulu Toplantısı Yüksekokulumuz 

Toplantı Salonunda gerçekleştirildi. Toplantıda konuşan Meslek Yüksekokulu Müdiremiz 

Dr. Öğr. Üyesi Melike ŞİŞECİ ÇEŞMELİ, oluşturduğumuz danışma kurulunun temel 

amacının Yüksekokulumuz ile iş dünyası arasındaki bağın güçlendirilmesi olduğunu söyledi. 

Danışma kurulu toplantısına katılan üyelerin görüşlerini bizler için önemli olduğunu belirten, 

ŞİŞECİ ÇEŞMELİ “Görüşleri kısa ve uzun vadede hayata geçirmek istediklerini ifade etti. 

Sektörün istediği bazı programları yüksekokulumuz bünyesinde açmayı planladıklarını ve bu 

sayede sektörün gelişeceğini, bizim mezunlarımızın da sektörün işverenleri olacağını ifade 

etti.  

Toplantıda söz danışma kurulu üyeleri olan Meslek Yüksekokulu Müdür Yardımcılarımız ise 

iş dünyası ile üniversite arasındaki iş birliğinin üniversitelerin gelişmesine yapacağı katkıya 

vurgu yaptı. Üniversitelerin bilgi birikiminden ve teorik yapılanmalarından sanayi kesiminin 

de faydalanması gerektiğini belirterek “Bunun yanında işletmelerin pratik uygulamalardaki 

bilgi ve tecrübe birikimlerinden üniversitelerin faydalanarak fonksiyonellik düzeyleri 

arttırılmalıdır. Eğitimin olmadığı bir yerde üretim, üretimin olmadığı bir yerde istihdam refah 

ve huzur olmaz” dedi. Konuşmalarına devem eden danışma kurulu üyeleri: 

Bucak Emin Gülmez Meslek Yüksekokulu olarak, her yıl bir önceki yıla göre büyüme ve 

gelişmeye açık bir meslek yüksekokulu olmayı hedeflediklerini, bu hedeflerin 

gerçekleşebilmesi için sektörle iş birliğini önemsediklerini, bu yöndeki titiz çalışmaların 

aynen devam ettirileceğini ifade ettiler. Sizlerin önerileri, yapacağınız katkılar dün olduğu 

gibi her zaman bizi besleyen kaynak olmaya devam edecektir.” Üniversitemiz bünyesinde 

faaliyetlerine devam eden Gelişim Merkezi Müdürlüğünün üniversite-sanayi iş birliğine çok 

önem verdiğini belirterek öğrencilerimizi iş yaşamına kazandırmak amacıyla belli 

programlar uygulanmaktadır. En büyük hedeflerinin. Öğrencilerin kendilerini tanımaları 

olduğunu ifade edildi. Zorunlu bir staj programımız var. Mezunlarımızın işe yerleşmelerini 

sağlamak için çalışıyoruz. Bunu da siz iş dünyasının desteği ile yapmaya çalışıyoruz” diye 

konuştu. 

Meslek Yüksekokulumuzda program bazında öğrencilerimizin akademik gelişimine yönelik 

2019 yılında yapılan ve 2020 yılında yapılması planlanan faaliyetlere yönelik etkinlik ve 

görüşmeler dış paydaş temsilcilerine aktarılmıştır. 
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Yüksekokulumuz bünyesinde yer alan Sağlık Bilgi Sistemleri Teknikerliği bölümü 

öğrencileri için iş ve staj konularında gerek il düzeyinde İl Sağlık Müdürlüğü ve İlçemiz 

Devlet Hastanesi Başhekimliği, il dışından Meddata ve Prestij Yazılım firması yetkilileri 

okulumuza davet edilmiş ve öğrencilerimizle buluşturulmuştur. Meddata ve Prestij yazılım 

firması yetkililerince öğrencilerimizin akademik gelişimine katkı sağlayacak Hastane 

Otomasyonu dersine yönelik eğitim verilmesi sağlanmıştır. Ayrıca iki farklı firmaya ait 

hastane otomasyonu yazılımı öğrencilerin eğitiminde kullanılmak üzere okulumuza 

kazandırılmıştır. 

Yüksekokulumuz bünyesinde yer alan Biyomedikal Cihaz Teknolojisi öğrencilerinin 

aldıkları teori eğitimin uygulama alanlarında görebilmeleri ve alanla ilgili sektörün önde 

gelen temsilcilerinden Lokman Ecza Deposunun yetkilileri okulumuza davet edilmiş ve 

öğrencilerimizle buluşturulmuştur. Ayrıca programa yönelik Antalya, Burdur çevresindeki 

hastanelerin yöneticileri ile görüşülmüş, öğrencilerin bizzat hastane ortamında cihazları 

tanıma fırsatı sağlanmıştır. 

Yüksekokulumuz bünyesinde yer alan Alternatif Enerji Kaynakları Teknolojisi ve Elektrik 

Enerjisi Üretimi İletimi ve Dağıtımı programı öğrencilerinin aldıkları teori eğitimin 

uygulama alanlarında görebilmeleri ve alanla ilgili sektörün önde gelen temsilcilerinden 

Proje X Solar yetkilileri ile Antalya’da bir araya gelinmiş, staj – istihdam ve öğretim 

planlarının güncellenmesi yönelik görüşülmüş, öğrencilerimizle buluşturmak amacıyla 

okulumuza davet edilmiştir. İlgili programlara yönelik 2020 yılında Antalya ve İstanbul 

illerinde gerçekleşecek Enerex ile Solerex fuarına öğrencilerle birlikte katılımın sağlanması 

kararına varılmıştır. 

Yüksekokulumuz bünyesinde yer alan Coğrafi Bilgi Sistemleri programı öğrencilerinin 

aldıkları teori eğitimin uygulama alanlarında görebilmeleri ve alanla ilgili sektörün önde 

gelen temsilcilerinden BAŞARSOFT yetkilileri öğrencilerimizle buluşturulmuş, firma 

yetkilileri tarafından öğrencilerimiz NETCAD programı kapsamında uygulamalı eğitim 

verilmesi sağlanmıştır. 

Yüksekokulumuz bünyesinde “Kariyer Planlama ve Sektör Buluşmaları” kapsamında 

yüksekokulumuzda bulunan programlara ilişkin alanlarında birbirinden önemli iş insanları 

“İş hayatında başarılı olmanın ipuçları” konulu seminer ile öğrencilerle buluşturulmuş, 

tecrübe ve iş deneyimlerin öğrencilere aktarılması, CV hazırlama, iş başvurusu sırasında 

yapılması gerekenler, staj, iş istihdamı vb birçok konuda öğrencilerin bilgilendirilmesi 

sağlanmıştır. 

Toplantı, Danışma Kurulu üyelerinin konuşmalarıyla devam etti. 

Toplantıda söz alan Danışma Kurulu üyelerinin konuşmalarında öne çıkan satırbaşları ise 

şöyle: 

Gülseren AÇAR- ANTİKAD Yönetim Kurulu Başkanı (DIŞ PAYDAŞ) 
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Danışma Kurulu uygulamasının çok önemli olduğunu ve toplantıya gelirken büyük bir 

heyecan duyduğunu ifade eden AÇAR, “eğitim çok önemli iş dünyasındaki tecrübelerimiz 

ile sizlerin akademik bilgilerini bir araya getirecek ortamların oluşmasını gerektiğini ifade 

etti. Üniversite ile yapılan iş birliği protokolü gereği derneğimizde kayıtlı firmalarımız 

yardımıyla öğrencilere yönelik zorunlu olan staj ve iş istihdamı imkânı noktasında gerekli 

desteği yapacaklarını söyledi. Böylece iş dünyasının tecrübelerini öğrencilere aktarabiliriz” 

dedi. 

Dr. İbrahim ÖZ Lokman Ecza Deposu Kurucusu (DIŞ PAYDAŞ) 

Bu toplantıda bulunmaktan onur duyuyorum. Meslek yüksekokulları sadece sanayi sektörüne 

değil hizmet sektörüne de hitap ettiğini söyleyen ÖZ, “Hizmet sektörü de kentlerin 

yönetilmesi için çok önemli. Geçmişte üniversiteler sektörden genelden kopuktu. Kendi içine 

kapalı faaliyet gösterirlerdi. Bunun sonucunda mezun olanlar hayata, işe uyum sağlamakta 

zorlanıyorlardı. Ama artık öğrenci bir taraftan teorik olarak eğitim görürken, bir taraftan da 

sektör içerisinde bunu uygulama alanında deneyerek yaparak öğrenirse daha başarılı oluyor. 

Danışma Kurulu uygulamasının önemli, üniversitelerle ve sektörle yeterince iş birliği içinde 

olmalı, bu bakımdan ben Yüksekokulunuzun bu çalışmasını çok anlamlı ve değerli 

buluyorum” dedi. Özel sektörün üniversitelerden, üniversitelerin ise özel sektörden bazı 

taleplerin olabileceğini ifade eden Öz, bu taleplerin ortak programlar, protokollerle ifade etti.  

Üniversite- firma iş birliğine bağlı olarak Eczacı kalfalığı vb yeni bir program önerisi ya da 

sertifika programı düzenleyebileceğimizi ifade etti. 

Dr. Ruhi TUNCER Bucak Devlet Hastanesi Baş Hekim Yardımcısı Kamu Temsilcisi:( DIŞ 

PAYDAŞ) 

Danışma kurulu üyesi olmaktan büyük mutluluk duyduğunu ifade eden TUNCER, Hastanede 

görev yapan bir kişi olarak bu tür toplantıların hastaneler için önemli olduğunu, Yüksekokul 

bünyesinde yer alan Sağlık Bilgi Sistemleri Teknikerliği  ve Biyomedikal Cihaz Teknolojisi 

programı öğrencilerinin önemine vurgu yaparak teknik anlamda bu bölüm mezunlarına 

hastanelerin ihtiyaç duyduğunu ve alınan eğitim sonucunda hastanelerde sadece bir birimde 

değil birden fazla alanda çalışabileceklerini dile getirdi. Bu alana yönelik müfredatlarına 

güncellenebileceğini söyledi. Özellikle hastane otomasyonu yazılım programlarının 

hastaneler için önemli olduğunu ve bu konuda teknik eleman ihtiyacı olduğunu belirterek, bu 

anlamda öğrencilerin iyi bir eğitimle donatılması gerektiğini ifade etti. Hastane yönetimi 

olarak zorunlu stajlarda elimizden geleni yaptıklarını, yapmaya da devam edeceklerini ifade 

etti. 

Gonca DÜLGER BEDELOĞLU PROJE X SOLAR Kurucusu (DIŞ PAYDAŞ) 

Danışma Kurulu uygulamasının çok önemli olduğunu ve toplantıya gelirken büyük bir 

heyecan duyduğunu ifade eden DÜLGER BEDELOĞLU, teknik bölümlerin uygulamalı 

eğitimde önemine vurgu yaparak iş dünyasındaki uygulamaların bazen okulda verilen ders 

müfredatlar ile uyuşamayabileceği, bu yüzden özel sektörün tecrübeleri ile akademik 

bilgilerin birikimlerinin bir araya getirilmesi büyük önem arz ettiğini belirtti. Üniversite ile 

yapılan iş birliği protokolü gereği derneğimizin üyesi Proje X Solar olarak bünyenizde yer 
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alan Alternatif Enerji Kaynakları Teknolojisi ve Elektrik Enerjisi Üretimi İletimi ve Dağıtımı 

programı zorunlu staj ve iş istihdamı imkânı noktasında elinden geleni yapacaklarını söyledi. 

27- 29 Şubat 2020- Anfaş Antalya Fuar ve Kongre Merkezinde düzenlenecek olan Enerji 

Verimliliği ve Dönüşümü Fuarına katılım konusunda yardımcı olabileceğini ve öğrencilerin 

katılımının firma ve sektörü tanımak için önemli olabileceğini vurguladı. 

Sonuç olarak; 

Ülkemiz genelinde Sağlık Bilgi Sistemleri Teknikerliği mevcut programın tam olarak 

bilinmediğini bu konuda diğer illerde bulunan üniversitelere bağlı meslek yüksekokulu 

yöneticiler ile görüşülerek ilgili programa ait ortak müfredatlarının oluşturulması ve sağlık 

bakanlığı bünyesinde öğrencilerin istihdam ve staj olanakları noktasında çalışmalar yapıldığı 

ifade edildi. 

Lokman Ecza Deposu ile yapılacak ikili iş birliği protokolü ve mezunlarımızın istihdamına 

yönelik ortak programların düzenlenmesi, Eczacı kalfası yetiştirmeye yönelik Lokman Ecza 

Deposu ile Meslek Yüksekokulumuz arasında ikili iş birliği protokolü yapılması 

kararlaştırıldı. Yapılacak protokolün işlevselliğine göre uygun olması durumunda 

üniversitemiz bünyesinde yer alan diğer Meslek Yüksekokulu ve Fakültelerin ilgili 

bölümlere uygulanabilmesi adına Üniversitemiz Rektörlüğüne teklif edilmesi kararı 

alınmıştır. 

Meslek Yüksekokulumuzda yer alan programlara ilişkin ANTİKAD üyesi olan firma 

yetkililerinin öğrencilerle buluşturulması ve teknik gezilerin düzenlenmesi, staj kabulü gibi 

konularda görüşme kararı alınmıştır. 

27- 29 Şubat 2020- Anfaş Antalya Fuar ve Kongre Merkezinde düzenlenecek olan Enerji 

Verimliliği ve Dönüşümü Fuarına “Alternatif Enerji Kaynakları Teknolojisi ve Elektrik 

Enerjisi Üretimi İletimi ve Dağıtımı” programı öğrencileri ile katılım sağlanması 

kararlaştırıldı. 

19-21 Mart 2020 tarihinde İstanbul TÜYAP Kongre merkezinde düzenlenecek olan 

EXPOMED 2020 Biyomedikal Cihaz Teknolojisi Programı öğrencilerinin Uluslararası 

Eurasia Biyomedikal Fuarına katılması kararlaştırıldı 

Yüksekokulumuz bünyesinde yer alan programların müfredatlarının Özel Sektördeki 

uygulama alanlarına göre güncelleştirilmesi kararlaştırıldı. 

Staj ve mezun istihdamına yönelik sektör temsilcileri ile ortak çalışmalar yapılacak. 

Sektörün istekleri doğrultusunda yüksekokulumuz bünyesinde açılabilecek programlar 

planlanacak. 

Toplantı dilek ve temenni ile sona erdi. 

 


